
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 5. prosince 2023  
 

 

Přítomni:  prof. Jeníček, doc. Hlinčík, Dr. Bindzar, doc. Šimáček, doc. Pohořelý, prof. 

Kubal, prof. Bartáček, prof. Kočí, Dr. Kouba, Dr. Šmejkalová, doc. Sýkora, Ing. 

Šritrová 

Omluveni: doc. Kubička, Dr. Váchová, Šárka Dintarová 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

− Investice do zařízení Běstvina - diskuze 

− 12. 12. proběhne jmenování nových profesorů prezidentem – za VŠCHT 4, mimo jiné doc. 

Kubička  

− 12. 12. proběhne RVH – za FTOP doc. Hlinčík 

 

Pror. Jahoda  

− informoval o přípravě projektů ESF+ 

− bude navazovat výzva Green deal (poznámka prof. Jeníčka - FTOP oslovil děkan FCHI prof. 

Přibyl, zda by nemohl vzniknout společný studijní program v bakalářském stupni, na 01/2024 

bude domluvena schůzka za účasti obou fakult) 

 

Pror. Vojtěch – omluven – informoval pan rektor 

− známy výsledky projektů v rámci GAČR (FPBT 1 projekt, FTOP žádný) 

 

Pror. Pospíšil  

− informoval o vyjednávání okolo rozpočtu 

 

Prof. Cibulka – AS VŠCHT 

− 12. 12. proběhne zasedání AS VŠCHT a následně další 16. 1. 2024 – souvisí s nástupem do 

funkce nového rektora 

− navrhl zástupce do sněmu Rady vysokých škol – za FTOP doc. Jelínek 

 

Mgr. Janovský 

− informoval o DoD 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 19. 12. 2023 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

− probíhají volby do senátu, apeluje na účast při volbách ve všech kategoriích (zaměstnanci, 

doktorandi, studenti) 

− příští zasedání VR proběhne ve středu 24. 1. 2024 od 10 hodin 

− řeší se kmenové úvazky na FTOP, v lednu proběhne schůzka s vedoucími ústavu 

 

 

 

 

 



dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

− informoval o jednání ohledně ESF+ (viz příloha), garanti by měli být zapojeni do analýzy 

studia, připravuje se projekt „Influencer“ (garant Mgr. Janovský) - popularizace VŠCHT přes 

Instagram/ TikTok 

− obrátila se na nás SPŠCH v Pardubicích zda bychom 19. 12.  nepřijeli odprezentovat informace 

o naší fakultě, oslovili celkem 3 fakulty z VŠCHT, předáno Oddělení komunikace, které zařídí 

prezentaci za celou školu. 

− pokud někdo chce provádět v běžících studijních programech změny, které podléhají pouze 

ohlašovací povinnosti, tak termín pro sběr těchto informací je do konce ledna, zasílat Ing. 

Cibulkové, v kopii Dr. Bindzar, informovat o těchto změnách i garanta předmětu a vedoucího 

příslušného ústavu. 

− řeší se pořízení úložiště/služby pro ukládání studijních videí 

− od 1. 12. jsou otevřeny přihlášky o interní granty (PIGA, VIGA, JIGA), přihlášky se podávají 

elektronicky. Pro oborové studentské vědecké projekty a pedagogické projekty byl otevřen 

nový elektronický modul EPZ (Evidence projektů, zakázek), badatelské studentské vědecké 

projekty a studentské společenské projekty jsou podávány prostřednictvím původního modulu 

IGA-Interní grantová agentura. 

− profil zaměstnance – kontrola pedagogické části – je potřeba zkontrolovat, zda je v SIS za letní 

semestr 2022/2023 vše vyplněno 

− přišlo potvrzení z matriky, jaký byl přiřazen našim novým studijním programům koeficient 

ekonomické náročnosti (KEN 2,8) 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

− 1. 12. proběhla schůzka proděkanů u prof. Vojtěcha, řešily se přestupy studentů DSP. Bude na 

programu RVH 12. 12. 2023. 

− konec akreditace DSP do 31. 12. 2024 – všichni studenti v těchto programech budou převedeni 

přes uzavřené přijímací řízení do nových studijních programů, týká se i studentů, kteří jsou 

přerušeni 

− výroční hodnocení v edoktorandovi byla včas uzavřena k 30. 11. 2023, na intranetu jsou 

k dispozici manuály pro studenty, školitele i předsedy OR 

− IGA – budou vypsány badatelské a oborové granty, není jisté, v jaké výši 

− JIGA – bude vyhlášena v lednu – vedoucí ústavu předají tuto informaci na svých pracovištích 

(FTOP bude mít 2 místa) 

− Pedagogická zátěž doktorandů – pedagogické stipendium bude přiznáno všem studentům, kteří 

odučí 10 hodin (odpovídá konzultaci bakalářské práce), maximálně může být 100 hodin, pokud 

někdo bude mít více jak 100 hodin, bude řešeno DPP/DPČ – kompenzace v gesci děkana, bude 

platit od 1. 9. 2024 (bude možná dříve) 
− Rada pro komercializaci – panu prorektorovi poslány návrhy za fakultu – Dr. Šyc a doc. Hlinčík 
 

doc. Kubička – omluven – informovala Dr. Šmejkalová 

− studenti využívají doučování matematiky 

− po intervencích o změnu průběhu DoD přišli návrhy na změny, DoD by byly jen jednodenní ve 

2 termínech, byla by jen jedna úvodní přednáška obecnějšího charakteru  

 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

− Dr. Mištová projevila zájem o evidenci „ploch“ na fakultě 
 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

− V rámci auditu proběhla informace, že nelze platit z projektu občerstvení na konferencích, lze 

hradit pouze z režijního fondu, který ale připadá škole. Zda by nebylo možné, že by škola tuto 

položku z nějakého fondu přefinancovala. 
 

Senát (Dr. Kouba) 



− Probíhají volby do senátu, žádá kolegy o hlasování. 
 

Ing. Šritrová  

− Témata dizertačních prací zadat do SIS do 31. 12. 2023. 

− Podklady na výplatu stipendií za měsíc prosinec poslat do 20. 12. 2023 

 

 

Různé 

 

− Dr. Bindzar oslovil KD, zda již na fakultě byl někdo posuzovatelem studijního programu pro 

NAU. V minulosti to byl doc. Ciahotný, bude osloven. 

 

 

Bude upřesněna informace, zda příští kolegium děkana proběhne 19. 12. 2023. 

 

 

Zapsala: Ing. Kateřina Šritrová 


